

韓國學人名錄 data項目比較表

Card	P-K	P-W	O-K	O-W
1 面	1 姓名 a. 漢字 b. R oma字	Name in full	名稱 a. 漢字 b. 英字	Name of Organization in Roman letters in native letters
	2 專攻 1 2	Major Subjects	略稱 a. 漢字 b. 英字	Abbreviated Name of the Organization in Roman letters in native letters
	3 性別 男 女	Sex Male Female	創立日 西曆 年 月 日	Date of Establishment
	4 生年月日 西曆 年 月 日	Date of Birth	電話	Telephone
	5 出生地	Place of Birth	住所	Address
	6 自宅電話	Home telephone	電信略號	Cable address
	7 住所	Address	私書函	P.O. Box
	8 職場電話	Office Telephone	郵便對替口座	P.O. Transfer Account
	9 職場	Office	研究分野	Field of Study
	10 職位	Position	機構表	Table of Organization
	11 學歷 1) 學校 2) 學科 3) 學位	Academic Background 1) School 2) Department 3) Degree		

		4) 學位取得年度	4) Year of Degree received		
2 面		經歷 1) 一聯番號 2) 職場 3) 職位 4) 期間	Professional Career 1) Serial Number 2) Institution 3) Position 4) Period	機關及 學術發表會 1) 一聯番號 2) 大主題 3) 小主題 4) 發表者 5) 發表日 6) 發表場所	Seminars or Conferences held by the 1) Serial Number of main subject 2) Main subject 3) Themes 4) Readers of Themes 5) Date of Meeting 6) Place of Meeting
3 面	12	論文 1) 一聯番號 2) 共同執筆者 3) 題目 4) 掲載紙・掲載 5) 卷數 6) 號數 7) 通卷號數 8) 發行者 9) 發行日 10) 掲載紙面	Articles 1) Serial No. of title 2) Co-writers 3) Title 4) Carrying journal or book 5) Volume number 6) Issue number 7) Consecutive number 8) Publisher 9) Date of publication 10) Pages	機關定期刊行物 1) 一聯番號 2) 誌名 3) 刊行週期 4) 判型 5) 卷數 6) 號數 7) 通卷號數 8) 面數 9) 發行日	Periodicals Published by the 1) Serial No. of title 2) Title 3) Period of publication 4) Size 5) Volume number 6) Issue number 7) Consecutive number 8) Number of pages 9) Date of publication
4 面	13	著書 1) 一聯番號 2) 共同著者 3) 書名 4) 判型 5) 面數 6) 發行地 7) 發行者 8) 發行日	Books 1) Serial No. of title 2) Co-authors 3) Title 4) Size 5) Number of pages 6) Place of publication 7) Publisher 8) Date of publication	機關單行本 1) 一聯番號 2) 著者 3) 書名 4) 判型 5) 面數 6) 發行地 7) 發行者 8) 發行日	Books Published by the Organization 1) Serial No. of title 2) Writers 3) Title 4) Size 5) Number of pages 6) Place of publication 7) Publisher 8) Date of publication
5 面	14	進行中研究 1) 一聯番號 2) 共同研究者 3) 主題	Research in Progress 1) Serial NO. of theme 2) Co-researchers 3) Theme	機關內進行中研究事業 1) 一聯番號 2) 研究者 3) 主題	Researches in Progress at the 1) Serial NO. of theme 2) Researchers 3) Theme

		4) 豫想完了日 5) 豫想原稿量 6) 豫想發表形態	4) Estimated date of 5) Estimated amount of 6) Planned form of	4) 豫想完了日 5) 豫想原稿量 6) 豫想發表形態	4) Estimated date of completion 5) Estimated amount of manuscript 6) Planned form of publication
6 面	15	計畫中及 希望研 1) 一聯番號 2) 共同研究者 3) 主題 4) 所要月數 5) 所要經費 6) 參考事項	Researches Planned or Wished 1) Serial NO. of theme 2) Co-researchers 3) Theme 4) Month required 5) Expenses required 6) Reference	機關內計畫中及 希望研究事業 1) 一聯番號 2) 研究者 3) 主題 4) 所要月數 5) 所要經費 6) 參考事項	Researches Planned or Wished by the 1) Serial No. of theme 2) Co-researchers 3) Theme 4) Month required 5) Expenses required 6) Reference